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SVEUČILIŠTE JOSIPA JURJA 
STROSSMAYERA U OSIJEKU 

ODJEL ZA FIZIKU 

Studiraj fiziku i postani: 

- znanstvenik-fizičar na institutu 
- asistent na fakultetu 
- profesor fizike i informatike u školi 
- laborant fizike na fakultetu 
- medicinski fizičar u bolnici 
- instruktor fizike u privatnom sektoru 

Više informacija možeš dobiti na: Na Odjelu za fiziku u Osijeku 
izvode se dva studija: 

Sveučilišni prijediplomski studij fizike 
Trajanje: 3 godine 
Titula: Sveučilišni prvostupnik fizike 
Uvjeti upisa: 
• Državna matura: 
• Hrvatski jezik (B) 5%, matematika (B) 

20%, strani jezik (B) 5%, fizika (izborno) 
20%, informatika (izborno) 10% 

• Uspjeh u srednjoj školi 30% 
• Natjecanja: 
 Županijsko (prva 3 mjesta) 100%,  
 tj. izravan upis 
 Državno 100%, tj. izravan upis 

 

Sveučilišni diplomski studij fizike i  
informatike, nastavnički smjer 
Trajanje: 2 godine 
Titula: Sveučilišni magistar edukacije 
fizike i informatike 
Uvjeti upisa: 
• Završen odgovarajući preddiplomski 

studij fizike uz ostvarenih minimalno 120 
ECTS bodova iz stručnih kolegija: fizike, 
matematike i informatike 



Pogodnosti studija fizike na  
Odjelu za fiziku u Osijeku: 

 
• Individualizirano mentoriranje  
 studenata kroz cijeli studij 

• Kontinuirane demonstrature iz  
 zahtjevnijih kolegija 

• Manji broj studenata omogućava 
kvalitetniji rad i posvećenost  

 pojedincu 

• Rano uključivanje studenata u  
 organiziranje zimskih škola fizike 

• Mogućnost izbora diplomskog  
 studija na drugim sveučilištima u 
 Hrvatskoj i inozemstvu 

• Dostupnost djelatnika Odjela za  
 konzultacije po potrebi 

• Knjižnica  u sklopu Odjela 

• Uvijek dostupan prostor za učenje s 
računalima 

• Mnoštvo praktičnog rada na  
 laboratorijskim vježbama 

• Dvopredmetni diplomski studij:  
 fizika i informatika 
 

Iskustva i preporuke bivših  
studenata Odjela za fiziku 

ALEKSANDAR ŽIVKOVIĆ  
znanstvenik-fizičar u Velikoj Britaniji 
Ubrzo nakon diplomiranja  zaposlio sam se kao 
znanstvenik na projektu Sveučilišta u Cardiffu. 
Odjel za fiziku pružio mi je potrebna znanja i vješti-
ne kako za poslove vezane uz nastavu, tako i za 
daljnje potrebe doktorskog studija. Ono što bih 

posebno istaknuo je izvrsnost i pristupačnost nastavnog osoblja 
Odjela. Rado bih ponovno upisao isti studij, ovaj put uz veću u-
ključenost u postojeće izvannastavne projekte i aktivnosti. Bu-
dućim studentima bih iz iskustva preporučio da sve prepreke na 
koje će naići tijekom studija prihvate kao izazov i izvor motivacije. 

DANIJELA DODLEK 
 asistentica na Odjelu za fiziku 
Zaposlila sam se kao zamjena u srednjoj školi i prije 
nego što sam diplomirala. Posao iz snova, na Odjelu 
za fiziku, počela sam raditi pola godine nakon zavr-
šetka studiranja. Kao bivša studentica, a sadašnja 
asistentica, svakako bih Vam preporučila da sve što 

Vam nije jasno pitate profesore ili asistente, bilo na predavanjima i 
vježbama, bilo na konzultacijama. Da ponovno studiram svakako 
bih iskoristila mogućnost razmjene studenata jer sam čula samo 
odlične stvari o tome. Nemojte propustiti svoju priliku! 

ALJOŠA GRAOVAC  
nastavnik fizike u Virovitici 
Studiranje na Odjelu za fiziku ostalo mi je u lijepom 
sjećanju zbog pristupačnih asistenata koji uvijek 
nađu vremena za konzultacije. Posebno bih istak-
nuo i  uključivanje studenata u rad na zimskim ško-
lama fizike. U više navrata sam sudjelovao u izradi 

pokusa i organiziranju zimske škole, a to iskustvo mi je pomoglo u 
vještinama koje svakodnevno koristim u školi. Također, mnoštvo 
zajedničkoga rada na različitim kolegijima pomoglo mi je razviti 
vještine timskoga rada, a kolege su mi postali prijatelji. Sve u sve-
mu, rado se prisjetim vremena studiranja na Odjelu za fiziku. 

IVA IVANIŠIĆ RISEK  
medicinska fizičarka u KBC Osijek 
Nepuna dva mjeseca nakon diplome dobila sam posao u 
osnovnoj školi. Nedugo zatim, promijenila sam radno 
mjesto i otišla raditi u bolnicu. Sada radim posao iz sno-
va – medicinski sam fizičar na odjelu nuklearne medici-
ne! Iako sam studirala nastavnički smjer, na Odjelu sam 

stekla temeljna znanja i vještine koje su mi uvelike pomogle u novom 
poslu. Na čvrstim se temeljima lako gradi! Da ponovno upisujem fakultet 
svakako bih se odlučila za naš Odjel, samo bih ovaj puta otišla na raz-
mjenu studenata te na taj način stekla dodatno iskustvo i motivaciju! 

HRVOJE MILOLOŽA 
 viši laborant na Odjelu za fiziku  
Nakon diplomiranja zaposlio sam se u privatnoj firmi za 
edukacije, zatim kao zamjena za laboranta na FERIT-u, a 
na kraju kao laborant na Odjelu za fiziku. Velika prednost 
studija su pristupačni profesori i asistenti koji su uvijek 

dostupni za konzultacije. Da mogu opet studirati puno više bih koristio 
stranu literaturu (Hewitt, Young & Freedman, Feynman...) iz naše knjižni-
ce koja je izvrsna i svima je preporučam. Rado se sjetim izrade diplom-
skog rada koji je istovremeno bio veliki izazov, ali i veliko zadovoljstvo. 

IRENA LUKANOVIĆ  
IT sektor u PLIVA/teva Hrvatska 
Po završetku studija zaposlila sam se kao instruktorica 
fizike u privatnoj firmi u Osijeku. Obrazovanje na fakul-
tetu dalo mi je širok spektar teorijskog znanja, ali i uvid 
u praktične vještine predavanja fizike i informatike. 

Kolegiji koji se uče na Odjelu kao i kvalitetna predavanja profesora, izvrs-
no su me pripremili za posao. Tijekom studiranja posebno su mi pomogle 
konzultacije, pa bih svima preporučila da se ne ustručavaju postavljati 
profesorima pitanja i ići na konzultacije kada god su im potrebne. 

ADRIJAN ČAČIĆ  
nastavnik informatike u Vinkovcima 
U školi sam počeo raditi još kao apsolvent i niti u jednom 
trenutku nisam imao problema sa zapošljavanjem. Na 
Odjelu sam stekao znanja i vještine koje svakodnevno 
koristim i koja nisu ograničena na poslove nastavnika. U 
posebno lijepom sjećanju su mi ostale referentice iz naše 

referade koje su uvijek bile spremne pomoći i odgovoriti na sva pitanja o 
studiju. Sjetim se i odlazaka do obližnje tržnice u pauzama, praktikuma u 
kojima smo u grupama radili pokuse i pisali izvještaje te velike predavao-
nice, šezdesetice, u kojoj smo imali predavanja na prvoj i drugoj godini. 


